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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/1

 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

92.9% For det foreslåtte vedtaket 105 stemmer

1.8% Mot det foreslåtte vedtaket 2 stemmer

5.3% Blankt 6 stemmer

113 stemmer er avgitt. 721 stemmer er ikke avgitt.

Digital avstemning

Konstituering av årsmøtet

Kunngjøring ble publisert på nettsiden og i Aftenposten 06.09.2023. Alle

dokumenter ble lagt ut på nettsiden 20.09.23.

Innkalling til ekstraordinært årsmøte godkjennes.

Vedtak

  



Flertallskrav: 50%

Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Aktivt 

← Tilbake

Sak 23/2/2

 FORSLAG TIL VEDTEKTSENDRINGER.pdf 136 KB

Dokumenter

FORSLAG TIL VEDTEKSTSENDRINGER

Bakgrunn:

Foreningen for omplassering av dyr har hatt de samme vedtektene siden 2013.

Sittende styre vil forslå noen endringer for at foreningens vedtekter ikke skal

stride med gjeldende rett og være oppdaterte til å fungere i dag. Forskrift om

omsetning og midlertidig hold av dyr gjelder for organisasjoner som driver med

omplassering, jf. § 2, andre ledd. Endringene som er foreslått er i tråd med denne

forskriften og klargjør enkelte punkter som kan være i strid med forskriften.

Vedtektene for Foreningen for omplassering av dyr ble vedtatt på ekstraordinær

generalforsamling den 17.01.2013 og trådte i kraft med umiddelbar virkning.

Vedlagt i dokumentet her er alle vedtektene som skal endres samt foreslått
endringer.

 



+ Legg til dokument

Kommentarer og notater 



Legg til en kommentar...

Sakstype Orienteringssak 

Ansvarlig Cathrine Benedikte Solberg 

BS Berit Synnøve Simensen

Synes endringene er gode og relevante til dagens tid 2023.

4 dager siden
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

Tilbake

Sak 23/2/3

Punkt 1.2.

Dagens vedtekt:

1.2. FOD er en ideell organisasjon tuftet på frivillighet som skal ta vare på og

omplassere dyr som har behov for nye hjem.

Forslag:

1.2 FOD er en ideell organisasjon tuftet på frivillighet som skal ta vare på og

omplassere dyr som har behov for nye hjem. Foreningen skal, ved behov og

med tilgjengelig kompetanse, jobbe med rehabilitering av dyr med

omplassering som mål. FOD er et midlertidig oppholdssted for

omplasseringsdyrene. 

Formål med endringen:

Formålet med endringen er å klargjøre at FOD gården er egnet for midlertidig

hold av dyr. Kravene for varig hjem er ikke innfridd. Dyrene som ikke er klare

for omplassering når de ankommer gården, må raskt i gang med

rehabiliteringsplan som følges opp av personer med kompetanse på feltet.

Endring i punkt 1.2. godkjennes.

Vedtak



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

86% For det foreslåtte vedtaket 104 stemmer

12.4% Mot det foreslåtte vedtaket 15 stemmer

1.7% Blankt 2 stemmer

121 stemmer er avgitt. 713 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

Digital avstemning
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/4

Punkt 2.2.

Dagens vedtekt:

2.2. FOD skal arbeide for at ethvert dyr nyter det samme rettsvern og gis den

samme respekt, uavhengig av type, alder, kjønn, utseende, helsetilstand, tiltenkt

bruk, lokalitet eller bakgrunn, og arbeide for allmenn anerkjennelse av dyrs

egenverdi i tråd med dyrevelferdsloven (LOV-2018-06-15-38 fra 20.07.2018�. 

Forslag:

Legge til et tillegg til dette punktet: 

2.2.3 FOD skal vurdere og sikre at dyrene er egnet til å bli omplassert eller holdt

midlertidig uten å bli påført unødige belastninger. Det skal tas hensyn til dyrets

atferd, sosialisering, helse og alder i tråd med forskrift om omsetning og

midlertidig hold av dyr § 14.

Formål med endringen:

Formålet er ikke å diskriminere og dette bør stå som eget punkt. Det er likevel

svært viktig at FOD tar hensyn til individets behov og hvordan det vil tåle

omplassering og midlertidig opphold på gården eller i fosterhjem. Dette er også et

krav i Forskrift om omsetning og midlertidig hold av dyr. 

Endring i punkt 2.2. godkjennes.

Vedtak

 

https://lovdata.no/lov/2018-06-15-38


 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

86.1% For det foreslåtte vedtaket 105 stemmer

13.1% Mot det foreslåtte vedtaket 16 stemmer

0.8% Blankt 1 stemme

122 stemmer er avgitt. 712 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

Digital avstemning





27. september -2. oktober kl 18�00 

 Referat

  
9

MZ

 

FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/5

Punkt 2.3.

Dagens vedtekt:

2.3. FOD skal arbeide for å motvirke at dyr produseres og omsettes uten

tanke på dyrenes velferd og fremtid.

Forslag:

2.3. FOD skal arbeide for å spre informasjon om at dyr ikke skal

produseres og omsettes uten tanke på dyrenes velferd og fremtid. FOD

skal jobbe for at slik omsetning ikke skjer med dyr foreningen

omplasserer.

Formål med endringen:

FOD skal ha fokus på de dyrene de enhver tid har i sitt eie og de dyrene

de får spørsmål om å hjelpe fra offentlige myndigheter, andre

organisasjoner eller privatpersoner. Dette bør fremkomme av vedtekten.

Endring i punkt 2.3. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

85.2% For det foreslåtte vedtaket 104 stemmer

12.3% Mot det foreslåtte vedtaket 15 stemmer

2.5% Blankt 3 stemmer

122 stemmer er avgitt. 712 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

Digital avstemning
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/6

Punkt 2.4.

Dagens vedtekt:

2.4. FOD skal arbeide for at vilkårlig og unødig avliving av dyr ikke finner sted.

Forslag:

2.4. FOD skal arbeide for at vilkårlig og unødig avliving av dyr ikke finner sted.

Dersom det kan føre til unødig belastning for dyret å leve videre, eller dyret er

vurdert til fare for samfunnet, skal det avlives av person som er kyndig i dette

i tråd med forskrift om midlertidig hold av dyr §10.

Formål med endringen:

FOD avliver ikke friske dyr eller dyr som er mulig å rehabilitere. Avliving skjer

kun når dyret har store fysiske eller mentale sykdommer/problemer og ikke

kan omplasseres. Avliving skjer kun når det er til dyrets beste eller dersom

dyret er til fare for samfunnet. Forslaget er at ordlyden i forskriften legges til

eksisterende vedtekt for klargjøring av dette punktet.

Endring i punkt 2.4. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

75.6% For det foreslåtte vedtaket 93 stemmer

17.9% Mot det foreslåtte vedtaket 22 stemmer

6.5% Blankt 8 stemmer

123 stemmer er avgitt. 711 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

TT Thore Toftesund

Det må defineres tydlig hva "kyndig person" er, veterinær el!

2

6 dager siden



PE Paul Andreas Enger

Dessverre like ullent i $10.

5 dager siden



JA Jørn Aass

Paragrafen var dårlig før, og er enda dårligere nå med det nye forslaget!

Forslaget åpner for mer og unødvendig avlivning av dyr!!

Hvorfor den ulne beskrivelsen ".... skal arbeide for ..."?

Hvorfor ikke bare skrive rett ut at "FOD skal aldri avlive dyr, så sant det ikke er

strengt nødvendig av helsemessige eller adferdsmessige årsaker" ?

I forslaget står det; "....skal det avlives av person som er kyndig i dette ...." ???





Det burde jo bare stå ... skal avlives av veternær. PUNKTUM!

Det bør også inn i vedtektene hvem i FOD som kan beslutte avlivning av et dyr.

Etter min mening bør dette bare kunne besluttes av styret, med minst 2/3 fler-

tall, eventuelt enstemmighet!

4 dager siden

RK Randi Kristiansen

Har forståelse for intensjonen, men som andre mener jeg at det er en for ullen

formulering.

Hvem vurderer dyrets mentale og fysiske tilstand i forhold til om dyret er til fare

for samfunnet eller det vil være en for stor belastning for dyret å leve videre?

Og "avlives av person som er kyndig i dette" er en noe merkelig formulering, det

kan vel ikke være andre enn veterinær som avliver.

4 dager siden



AL Anita Lunde

Det må komme frem at veterinær er den kyndige her

4 dager siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Takk for tilbakemeldinger og forslag til omskriving. Vi får ikke endret på forsla-

gene som ligger her nå, de må man stemme for og imot. Eventuelle forslag til

endringer vil vurderes og eventuelt foreslås på neste ordinære møte.

Beskrivelsen "skal arbeide for" omfatter mer enn bare dyrene i FODs eie, det in-

nebærer at vi også samarbeider med klinikker og overtar dyr de får inn til avli-

ving, men som veterinær mener kan ha et fortsatt godt liv. I tillegg til at vi alltid

prioriterer dyr som ellers blir avlivet.

Formålet med endringene er ikke at det skal være lavere terskel for å avlive dyr,

men at vårt ansvar mtp å vurdere om dyrets livskvalitet er god nok, kommer ty-

deligere fram. Dette er et ansvar FOD, og alle andre som arbeider med omplas-

sering, har gjennom lovverket.

Styret kan ikke ta beslutningen om et dyr skal avlives eller ikke da de ikke arbei-

der med dyrene til daglig, men styret skal sikre at FOD har kompetent personell

som ivaretar dyrene, vurderer livskvalitet og tar en slik beslutning i samråd med

veterinær.

Mvh Styret

en dag siden





Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/7

Punkt 3.3.

Dagens vedtekt:

3.3. FOD-gården skal være et sikkert tilholdssted for dyr og være deres bosted inntil

FOD finner et egnet hjem til dyret eller det går bort. FOD skal legge til rette for at

tilværelsen på FOD-gården gjøres best mulig for dyret og imøtekomme individuelle

behov gjennom kartlegging, oppfølging og jevnlige vurderinger. Dyrene skal stelles og

tas hånd om av et tilstrekkelig antall personer med nødvendige kunnskaper og

ferdigheter til å kunne ivareta den enkelte dyreartens fysiologiske og atferdsmessige

behov.

Forslag:

3.3. FOD-gården skal være et midlertidig, sikkert tilholdssted for dyr inntil FOD finner et

egnet hjem til dyret. FOD skal legge til rette for at tilværelsen på FOD-gården gjøres

best mulig for dyret og imøtekomme individuelle behov gjennom kartlegging,

oppfølging og jevnlige vurderinger. Dyrene skal stelles og tas hånd om av et

tilstrekkelig antall personer med nødvendige kunnskaper og ferdigheter til å kunne

ivareta den enkelte dyreartens fysiologiske og atferdsmessige behov.

Formål med endringen:

Foreslår endringer her for å klargjøre at FOD gården ikke tilfredsstiller kravene til varig

opphold. Foreslår også å legge til ordlyden fra forskriften om krav til nødvendig

personell og kompetanse. Ordlyden «eller til det går bort» kan fjernes fra vedtektene.

Det er en selvfølge at dyr som ikke lever lenger, ikke trenger opphold på gården. 

Endring i punkt 3.3. godkjennes.

Vedtak



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

82.9% For det foreslåtte vedtaket 102 stemmer

16.3% Mot det foreslåtte vedtaket 20 stemmer

0.8% Blankt 1 stemme

123 stemmer er avgitt. 711 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

RK Randi Kristiansen

Det står under formålet med endringen: "Foreslår også å legge til ordlyden fra forskriften

om krav til nødvendig personell og kompetanse." Men det står vel allerede i den opprinne-

lige vedtekten?

4 dager siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Takk for kommentar, ja, det stemmer at det står der. Hensikten med denne vedtektsendrin-

gen er at FOD er et midlertidig bodted og ikke tilfredstiller kravene til varig opphold. Mvh

Styret

3 dager siden



 



Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/8

Punkt 3.5.

Dagens vedtekt:

3.5. Omplasseringsvirksomheten skal organiseres på en måte som

først og fremst ivaretar dyrets interesser og som sikrer det en trygg og

stabil fremtid i et nytt hjem.

Forslag til endring:

3.5� Omplasseringsvirksomheten skal ha en adopsjonsprosess som

ivaretar dyrets interesser og som sikrer det en trygg og stabil fremtid i

nytt hjem.

Formålet med endringen:

Dette punktet er lite håndfast. Konkretiserer vedtekten. 

Endring i punkt 3.5. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

83.7% For det foreslåtte vedtaket 103 stemmer

14.6% Mot det foreslåtte vedtaket 18 stemmer

1.6% Blankt 2 stemmer

123 stemmer er avgitt. 711 stemmer er ikke avgitt.

Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

Digital avstemning
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/9

Punkt 4.3.

Dagens vedtekt:

4.3. På årsmøtet er medlemmer som har betalt årets kontingent og vært

betalt medlem i 3 måneder stemmeberettiget. Stemmeberettigede må

møte personlig. Fullmakter er ikke tillatt.

Forslag:

4.3. På årsmøtet er alle betalende medlemmer velkommen. Det er kun

medlemmer som har betalt medlemskap for inneværende år, minimum 2

måneder før årsmøtet, som er stemmeberettiget. Stemmeberettigede må

møte personlig, fullmakter er ikke tillatt. 

Formål med endringen:

Tydeliggjøre reglene. Unngå at personer uten tilknytning til

organisasjonen stiller på årsmøtet og tar opp tid og fokus. 

Endring i punkt 4.3. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

80% For det foreslåtte vedtaket 96 stemmer

15% Mot det foreslåtte vedtaket 18 stemmer

5% Blankt 6 stemmer

120 stemmer er avgitt. 714 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

LW Lasse Wikmark

Vil bruk av Bård.no til stemmegiving være i strid med dette punktet?

2

5 dager siden



PE Paul Andreas Enger

Altså 1 mnd reduksjon. Og som det påpekes over, vi stemmer her elektro-

nisk, ikke via personlig oppmøte.

5 dager siden



https://xn--brd-ula.no/


Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

CS Cathrine Benedikte Solberg

Formålet med endringen av denne vedtekten er å klargjøre reglene om når

medlemskap skal være betalt for å ha stemmerett. 3 mnd kan by på utford-

ringer mtp betaling av kontingent etter årsskifte, det kan bli dårlig tid før

årsmøtet. Digitalt oppmøte er også personlig oppmøte. Mvh Styret

4 dager siden





27. september -2. oktober kl 18�00 

 Referat

  
9

MZ

 

FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/10

Punkt 4.5.

Dagens vedtekt:

4.5. Kandidater som stiller til valg må være til stede på årsmøtet.

Forslag:

4.5. Kandidater som stiller til valg må være til stede på årsmøtet. Fysisk

oppmøte er å foretrekke, men dersom digital deltakelse er mulig, kan

dette gjennomføres. 

Formål med endringen:

Synd om gode kandidater ikke kan velges kun fordi årsmøtedatoen ikke

passer for dem. I 2023 finnes det mange muligheter for digital deltakelse

for enkeltpersoner og vi bør derfor ikke utelukke dette som en mulighet.

Endring i punkt 4.5. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

85.2% For det foreslåtte vedtaket 104 stemmer

10.7% Mot det foreslåtte vedtaket 13 stemmer

4.1% Blankt 5 stemmer

122 stemmer er avgitt. 712 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

TT Thore Toftesund

Bør endres, siste ledd:

..."kan dette gjennomføres", til "kan dette vurderes"

6 dager siden



MK Marit Kastet

Uenig at ordlyden må endres. Digitalt oppmøte bør være like fullverdig som

fysisk dersom behovet for det er der.

3

5 dager siden



LW Lasse Wikmark

Jeg synes ordlyden om digital deltagelse er uklar og enig i Marits kom-

mentar om at fysisk on digital deltagelse likestilles.

2

5 dager siden





Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

CS Cathrine Benedikte Solberg

Takk for innspill på ordlyden. Endringer i ordlyden kan behandles som sak

på neste årsmøte, men per nå så må den stemmes over slik den står. Mvh

Styret

4 dager siden
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/11

Punkt 4.7.

Dagens vedtekt:

4.7. Vedtektsendringer må vedtas med to-tredjedels flertall blant de

fremmøtte, og krever minst femti fremmøtte medlemmer, samt et

flertall av sittende styre.

Forslag:

4.7. Vedtektsendringer må vedtas med to-tredjedels flertall blant de

fremmøtte, samt et flertall av sittende styre.

Formål med endringen:

Det er sjelden over 50 deltakere på et årsmøte. Dette bør derfor ikke

være et krav. 

Endring i punkt 4.7. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.
Avstemningen for denne saken er stengt.

71.3% For det foreslåtte vedtaket 87 stemmer

18% Mot det foreslåtte vedtaket 22 stemmer

10.7% Blankt 13 stemmer

122 stemmer er avgitt. 712 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

TT Thore Toftesund

Til tross for et 100%-lig flertall av deltakerne, for eller imot et vedtak, kan
altså et mindretall av sittende styre, trenere dette. Dette bør
klargjøres/tydeliggjøres nærmere i vedtaket.

2

6 dager siden



PE Paul Andreas Enger

Flertall av sittende styre er ikke definert.

5 dager siden



JA Jørn Aass

Årsmøtet er foreningens høyeste organ.

Styret skal ikke kunne overstyre det årsmøtet vedtar/bestemmer!

Vedtektforslaget er udemokratisk!





Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

2

5 dager siden

KR Kersti Rokkan

Hva med digitale årsmøter??

5 dager siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Hensikten med denne endringen er at det ikke skal være et krav til 50

fremmøtte da det har vist seg å være vanskelig å få til. Ordlyden om sty-
ret er uendret fra tidligere. Dersom vedtekten godkjennes nå, så er det
mulig å foreslå en endring i ordlyden ved neste årsmøte. Det som er vik-
tig med denne vedtekten er antall fremmøtte på årsmøte. Mvh Styret

4 dager siden
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/12

Punkt 4.9.

Dagens vedtekt:
4.9. Det skal avholdes årsmøte hvert år innen 30.juni. På årsmøtet skal følgende
skje:
* Valg av ordstyrer
* Konstituering av årsmøte
* Årsberetning legges frem
* Regnskap revidert av autorisert revisor legges frem
* Valg av revisor
* Budsjett og viktige planer for kommende år legges frem
* Medlemskontingent fastsettes
* Innmeldte årsmøtesaker behandles
* Valg av styremedlemmer og varamedlemmer
* Valgkomité velges

Forslag:

Det legges til et punkt: Styrets honorar fastsettes. 

Formålet med endringen:
Ved å tilby honorar til styremedlemmer vil det være mulig å verve personer med
relevant kompetanse, se også forslag om endring av punkt 7.1.

Endring i punkt 4.9. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

57.4% For det foreslåtte vedtaket 70 stemmer

32% Mot det foreslåtte vedtaket 39 stemmer

10.7% Blankt 13 stemmer

122 stemmer er avgitt. 712 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

TT Thore Toftesund

Punkt 1 bør alltid være "godkjenning av innkalling til årsmøtet". Slik unngår, man for sent

utsendt innkalling, ikke mottatt innkalling osv fra salen.

4 1

6 dager siden



KH Kirsten Halvorsen

Jeg er for endringen men med tilføyelse Toftesund har foreslått.

1 1

6 dager siden



TS Tine-Jarmila Sir

Det burde ikke brukes enda større del av budsjettet til FOD på lønn. Ved å innføre hono-

rar kan man like gjerne risikere at de som sitter i styret kun sitter der for å tjene noen

ekstra kroner, ikke fordi de brenner for saken. Jeg er i mot å honorere styremedlemmer.

8

5 dager siden



PE Paul Andreas Enger 



Dette er en ideel organisasjon. Ergo bør ikke honorarer være drivende for de som ønsker

tilknytning. De inntektene som er bør så uavkortet som mulig gå til hovedformålet.

2

5 dager siden

MØ Monica Ødeby

Jeg er for endringen, men med tilføyelsen Toftesund har foreslått.

1

5 dager siden



SN Solfrid Nyheim

Det er mulig å verve kompetente personer til styreverv uten at penger donert til dyrene

skal benyttes til dette. Motivasjonen må ligge i engasjement og interesse for den ideelle

organisasjonen og ikke i penger.

2

5 dager siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Vi får ikke endret på ordlyden og lagt til foreslåtte tilføyelse per nå. Men det kan foreslås

som en endring til neste årsmøte. Når det gjelder honorar, så vil det være opp til årsmø-

tet å vedta om det skal være honorar og dette kan vurderes ut fra hvor krevende det er

å få inn nye styremedlemmer.

4 dager siden



SJ Stine Jansen

Verv i en frivillig organisasjon bør ikke honoreres. Denne tilføyelsen bør derfor ikke inn.

4 dager siden



IJ Inger-Lise Jansen

FOD er tuftet på frivillighet. De som støtter foreningen med bidrag må være trygge på at

pengene går til dyrenes velferd. Styremedlemmer bør ikke belaste foreningen

økonomisk.

en dag siden





Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/13

Punkt 4.10.

Dagens vedtekt:

4.10. Tidspunkt og møtested for årsmøtet gjøres kjent i minst en landsdekkende

avis, samt FODs hjemmeside senest tre uker forut for møtet. Det skal opplyses om

frist for innmelding av saker til årsmøtet. Saksliste med sakspapirer skal være

tilgjengelig for medlemmene senest syv dager før årsmøtet. Saksliste med

sakspapirer legges ut i papirformat på FOD-gården og elektronisk på FODs

hjemmesider.

Forslag:

4.10. Tidspunkt og møtested for årsmøtet gjøres kjent på FODs hjemmeside senest

tre uker forut for møtet. Det skal opplyses om frist for innmelding av saker til

årsmøtet. Saksliste med sakspapirer skal være tilgjengelig på FODs hjemmesider

senest syv dager før årsmøtet.

Formål med endringen:

Det er sjelden noen kommer på gården for å hente utskrevne sakspapirer. Dette

krever ressurser samt er lite miljøvennlig, digital tilgang er tilstrekkelig i år 2023.

Utlysing i avis er kostbart og papiraviser er et mindre og mindre brukt format. Ikke

lenger et hensiktsmessig krav.

Endring i punkt 4.10. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

80.2% For det foreslåtte vedtaket 97 stemmer

14.9% Mot det foreslåtte vedtaket 18 stemmer

5% Blankt 6 stemmer

121 stemmer er avgitt. 713 stemmer er ikke avgitt.

Flertallskrav: 67%

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

TS Tine-Jarmila Sir

Det må legges til rette enkel informasjon for medlemmer å kontakte styret, særlig i for-

bindelse med årsmøte - per nå ligger det ikke enkel tilgjengelig informasjon om hvor-

dan man kontakter styret eller de ulike medlemmene. Dette burde inn i organiasasjons-

kartet, da de er FODs øverste hold.

1

5 dager siden



EC Ellen Christensen

Det bør sendes ut e-post til alle medlemmer. Både ved varsel om årsmøte og innkalling

med sakspapirer. Eventuelt sms med info om hvor man kan finne informasjon.

10 1

5 dager siden



LW Lasse Wikmark

Foreslår at det tas med i forslaget at informasjon om innkalling og sakspapirer sendes

til medlemmer med en registrert gyldig e-postadresse.

5 1

5 dager siden





MØ Monica Ødeby

Enig i forslaget, men med endring slik Wikmark skriver.

5 dager siden



KR Kersti Rokkan

Enig i forslaget, men med endring slik Wikmark skriver

5 dager siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Takk for innspill, vi tar med oss disse. Endringer i ordlyden kan behandles som sak til

neste årsmøte, men per må må den stemmes over slik den står. Informasjon om års-

møtet, hvor informasjon finnes og hvor saker skal sendes inn blir kommunisert i alle

FOD sine kanaler i dag. Mvh Styret

4 dager siden



SJ Stine Jansen

Det er fremdeles mange som leser aviser og som ikke jevnlig er innom nettsiden selv

om de er medlemmer. Slik det står kan derfor ikke denne endringer gjøres.

4 dager siden



LK Lars Willy Karlsen

Enig i at strømpost bør benyttes til innkallinger. Litt underlig at man ikke kan stemme

over motforslag, men må vente et år.

1

4 dager siden



RK Randi Kristiansen

Skal være ærlig på at jeg sjelden har fått med meg ang. årsmøtene selv om jeg har

vært medlem i svært mange år. Så det å få informasjon rundt årsmøtet distribuert ut til

medlemmer via e-post og/eller varsle om frister for innsending av saker samt selve

møtet via sms og hvor man finner saksdokumenter etc. tror jeg vil øke deltakelse og

engasjement på årsmøtet

2

4 dager siden





Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 



27. september -2. oktober kl 18�00

Referat

  
9

MZ



FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/14

Punkt 6.1.

Dagens vedtekt:

6.1. Medlemskap i FOD er åpent for alle. Ethvert medlem som er

femten år eller eldre er stemmeberettiget på årsmøtet.

Forslag:

6.1. Medlemskap i FOD er åpent for alle. Et medlem må være

femten år eller eldre for å være stemmeberettiget på årsmøtet. 

Formål med endringen:

Sikre at vedtekten ikke går i konflikt med punkt 4.3.

Endring i punkt 6.1. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.

Avstemningen for denne saken er stengt.

87% For det foreslåtte vedtaket 107 stemmer

10.6% Mot det foreslåtte vedtaket 13 stemmer

2.4% Blankt 3 stemmer

123 stemmer er avgitt. 711 stemmer er ikke avgitt.

Sakstype Vedtakssak 

Ansvarlig Ingen 

Digital avstemning





27. september -2. oktober kl 18�00

Referat

  
9

MZ



FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/15

Punkt 7.1.

Dagens vedtekt:

7.1. Verv i FOD skal ikke honoreres

Forslag:

7.1. Verv i FOD kan honoreres. Honorar fastsettes av årsmøtet.

Formål med endringen:

Ved å tilby honorar til styremedlemmer vil det være mulig å verve

personer med relevant kompetanse samt styrke viktigheten av

vervet. 

Endring i punkt 7.1. godkjennes.

Vedtak

 



 Du har ikke stemmerett i denne saken.
Avstemningen for denne saken er stengt.

50% For det foreslåtte vedtaket 62 stemmer

34.7% Mot det foreslåtte vedtaket 43 stemmer

15.3% Blankt 19 stemmer

124 stemmer er avgitt. 710 stemmer er ikke avgitt.

Digital avstemning

Kommentarer og notater 

TT Thore Toftesund

Bør defineres hvilke verv dette gjelder for.

6 dager siden



TT Thore Toftesund

...og at honorarer er innenfor FOD's økonomiske rammer, dvs god
økonomi, gjerne bekreftet av revisor. �Dette er jo gjerne saker som
kan skape debatt, så best å være på trygg grunn her) 😉

6 dager siden



TS Tine-Jarmila Sir

Styremedlemmer burde ikke honoreres da det like gjerne da kan til-
trekke seg personer som er ute etter å tjene ekstra penger, men
ikke har inngående kunnskap eller engasjement for FOD sitt ar-





beide. Det burde heller ikke brukes enda større beløp av FOD sine
midler på å lønn av personer.

6

5 dager siden

PE Paul Andreas Enger

Verv bør ikke honoreres. Spesielt siden slike honorar ikke er
kvantifiserert.

5 dager siden



JA Jørn Aass

At styremedlemmer skal honoreres er en svært uheldig og farlig vei
å gå for FOD!

At "penge(u)kulturen" nå begynner å gjøre sitt inntog i FOD er både
trist, skuffende og skremmende!

Det finnes ingen uhildet dokumentasjon for frivillige organisasjoner
som viser man får bedre og mer kompetente kandidater hvis slike
verv honoreres!

Jeg oppfordrer alle medlemmer på det sterkeste å stemme imot
dette!

5 dager siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Årsmøtet vedtar honorar, dette gjøres med informasjon om regn-
skap, budsjett og revisors beretning. Det blir opp til medlemmene
på årsmøte å vurdere om det er hensiktsmessig med honorering fra
år til år, samt hvor krevende det er å få inn nye styremedlemmer.
Mvh Styret

4 dager siden



SJ Stine Jansen 



FOD er en frivillig organisasjon. Det er ingenting som tilsier at å ho-
norere verv&styreverv vil gi bedre kvalitet på kandidater. Det er
ikke det som bør være motivasjonen for å søke styreverv i FOD.

Dette blir helt feil bruk av foreningens midler, som skal være pri-
mært rettet mot å hjelpe dyrene, ikke betale lønn og honorarer til
mennesker.

2

4 dager siden

JR Jørn Rognaas

Hvis det er å anse at verv «kan» honoreres hvis god kandidat kom-

mer inn som også bringer med seg positive ting til organisasjonen
kan det være en god ide, så har du det med verv i en frivillig orga-
nisasjon.. her kan mange tær bli veldig såre, hva med et symbolsk
honorar? Da bør de fleste bli fornøyd?

en dag siden



ER Eirin Rørmark

Helt i mot at styret skal ha honorar! Tanken om at styret selv skal
bestemme honoraret er jo hinsides! Sette «bukken til havresek-
ken»! Dersom styret skal ha noe for jobben må det være symbolsk!
FOD er i ferd med å bli kommersiell og det gavner ikke dyrene!!

en dag siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Her er forslaget at det er årsmøte som setter honoraret, ikke styret
selv.
Mvh Styret

en dag siden
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FOD � Ekstraordinært årsmøte 2023⚡

Til signering 

← Tilbake

Sak 23/2/16

Kommentarer og notater 

TS Tine-Jarmila Sir

ok

5 dager siden



JR Johan Reenskaug

Mye gode kommentarer som bør vurderes. Mulighet til å sende justert tekst på noen av

punktene.

5 dager siden



CS Cathrine Benedikte Solberg

Takk for alle gode innspill. Vi får ikke endret på forslagene underveis, men stemmer på

ordlyden som er foreslått. Dersom vi får endret vedtekt 4.7. som omhandler antall

fremmøtte medlemmer på årsmøte, så kan endringer foreslås og endres på ordnære

årsmøter fremover. Da kan det foreslås endringer til ordlyden. Mvh Styret

1

4 dager siden



Endringene trer i kraft fra 05.10.2023

Godkjente endringer trer i kraft ummidelbart etter avsluttet årsmøte. 

 



Sakstype Orienteringssak 

Ansvarlig Ingen 

BS Berit Synnøve Simensen

Dette høres bra.

4 dager siden



EH Ellen Hermansen

Greit

4 dager siden



TE Therese Marie Edman

Ettersom det ikke er mulig å endre på vedtektsforslagene slik mange har kommentert,

burde FOD legge til rette for større deltagelse ved neste årsmøte ved å komme med-

lemmene i møte og sende ut epost til alle med informasjon om årsmøtets dato og hvor

man eventuelt kan se papirene i like god tid som de legger det ut på nettsidene sine.

Da kan vi kanskje få inn de endringene som er ganske viktige for mange av oss for å

kunne godkjenne de foreslåtte endringene nå.

1

omtrent 13 timer siden






